
Deltagare

Håkan Råberg	Sammanställande
Daniel Bröyt	Ledamot
Sebastian Hedin	Ledamot
Fredrik Tidqvist	Ledamot
Anna-Carin Karlsson	Ledamot
Malte Gustafsson	Koordinator

1. Mötets öppnande samt godkännande av dagordningen

Håkan hälsade deltagarna välkomna och förklarade mötet öppnat.

2. Val av protokollförare och justerare

Malte valdes till att skriva protokollet.

3. Beslutspunkter

3.1 SM-Veckan

Det förs just nu diskussioner kring om det även skulle finnas möjlighet att arrangera en deltävling i SM-serien i skotercross, efter att Stadioncrossen avslutats.

Håkan har fört en dialog med kommunen, som kommer att fortsätta. Håkan informerade om att det kommer hållas ett möte den 29/9 för att fortsätta diskussionen. Fredrik och Håkan kommer delta, Anna-Carin deltar i mån av tid.

3.2 Nordiska mötet

Håkan och Malte deltog vid uppföljningsmötet på det nordiska mötet som hölls i somras. En stor del är att försöka undvika krockar i kalender och försöka hitta lösningar kring regler, så det blir lättare att åka och tävla över gränserna.

3.3 Avtal med SM-promotor

Under föregående år beslutade sektionen att ta kostnaderna för Supervisorn på respektive SM-tävling. Det har varit lite diskussioner fram och tillbaka kring hur man ska göra kring denna punkten men ett beslut landade i att en eventuell promotor, får tillgång till vad det ungefär kostade 2025.

Under föregående säsong så var det lite oklarheter i vem som ansvarade för vad när det kom med promotor och arrangören. Håkan har därför tagit fram ett utkast, som klargör tydligt i vad som förväntas av arrangören och vad som förväntas av promotorn.

3.4 Tävlingskalender

Efter lite diskussioner fram och tillbaka, så finns det utkast på en tävlingskalender, även om den inte kan spikas än. Det är några arrangörer som behöver bli helt klara och ett datum för den svenska VM-deltävlingen ska sättas, tillsammans med en arrangör.

3.5 Återstartsstöd

Håkan och Fredrik anmälde jäv och deltog inte i beslutet.

Snöskotersektionen tog del av 4 inkomna ansökningar om återstartsstöd.

Sektionen gick igenom respektive ansökan och beslutade att bevilja deras ansökningar. Då det inte finns tillräckligt med pengar kvar att dela ut, har några klubbar inte fått hela sin ansökta summa beviljad.

4. Rapporter

4.1 Förarlicensstatistik

Ingen uppdaterad licensstatistik fanns att tillgå vid tidpunkten för mötet

4.2 Ekonomi

Ingen uppdaterad ekonomirapport fanns att tillgå vid tidpunkten för mötet.

5. Övrigt

5.1 Möte Östersund

Några punkter önskas att diskuteras under mötet i Östersund, vilket inkluderar Träningsläger, SM, SM-Veckan, budget, regler samt ansvarsområden.

6. Nästa möte

Sektionsmöte (Östersund) 3-4 oktober

7. Avslutning

Håkan tackade deltagarna för visat intresse och avslutade mötet.

Vid Protokollet

Malte Gustafsson

2025-09-29